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1. Geloof niet dat ik hier vanuit de zvw iets zinnigs over kan zeggen

Ik twijfel. Sowieso geldt natuurlijk dat we voor de zvw nog niets geregeld hebben, maar los daar van. Ik ken situaties

waarvan ik het helemaal niet zo wenselijk vind dat de budgethouder dit zelf kan gaan beslissen. Kijk ik snap dat we extra

kosten en niet geleverde zorg betalen voor de gevallen die de budgethouder overkomen, en waar ze geen keuze in hebben.

Maar hier hebben ze wel een keuze. En er wordt dus gekozen om extra kosten te maken. In het kader van we geven niet zo

maar een blanco cheque uit misschien niet heel erg passend. Uiteraard zijn er gevallen waarin het medisch gezien beter is

om het aantal zorgverleners te verkleinen, maar dan zou daar een soort van check oid op moeten zitten. Misschien straks

even bespreken?
3. lk denk dat ik weet bij wie (uit een mailwisseling lijkt he ERR lf te zijn), maar ik check het even. Kom er op terug.

4, Ok

5. Nog geen terugkoppeling gehad anders dan: ZN gaat nog kijken naar ongecontracteerde zorg...

var:IEE)SEE0 ins i>
Verzonden: vrijdag 27 maart 2020 20:49
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Onderwerp: Update corona en ZOOM gegevens

Hallo allen,

Even een laatste update op de vrijdagavond:

1. heeft het nog wat gefatsoeneerd (zijn eigen woorden). Schijnt echt een probleem te zijn in de

wooninitiatieven met oude, demente bewoners. We ontkomen er niet aan om maandag hier een reactie op te geven.

Kunnen jullie alsjeblieft hier naar kijken.

2. Dan nog een ander punt van PS:

Als we zeggen dat we de geplande zorg doorbetalen, betalen we dan ook de zorg door van die situaties waar vanuit

bescherming de budgethouder gekozen heeft om van hijvoorbeeld normaal 12 hulpverleners nog maar gebruik te maken

van 5 en deze dus extra uren te laten draaien. Er is hier dus sprake van meerkosten en doorbetaling van geplande uren.

Ik zou zeggen van wel, maar graag even jullie standpunt. Want dan kunnen we deze situatie ook nog opnemen

(want ook deze schijnt veel voor te komen)

3. Vandaag met EER (snel)

{a
en hij is akkoord. Wel even apart stil gestaan bij punt van n daarop

afgesproken om even met ontact op te nemen. Ihkv ZIN is namelijk afspraak gemaakt m over

“instructie bij SZW-regelingen indien het zorgaanbieders betreft”. Mogelijk dat we dit ook kunnen regelen inzake ZZP-

regeling om hiermee gebruik van beide regelingen uit te sluiten. Daarnaast gaat de registratie die budgethouders
moeten gaan bijhouden in hun eigen administratie ook bij helpen. Eos [ jij nagaan bij wie we hier voor

moeten zijn?

4. Vandaag hebben enBEX erieqd met ZN/NZA daar zijn wat aanscherpingen uitgekomen en die worden de

komende dagen er met hen besproken. De maatregelen zelf staan niet ter discussie. Dit betekent wel dat we nog

niet de maatregelen naar Per Saldo hebben gecommuniceerd (waar ze niet zo blij mee zijn).

5. Vanavond vindt er ook nog een overleg plaats over Zvw. Dus dat is nog even afwachten.

Kortom, we zijn goed op weg.

Hieronder de gegevens voor de ZOOM:
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Voor nu een heel fijn weekend en dank voor jullie inspanningen deze week.

Groet,
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